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Адрес Recresco Ltd. 
Lane End, Urban Road 
Kirkby in Ashfield 
Nottingham NG17 AAP

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Recresco is a professional collection company with state-of-the-art sorting machines to supply high glass cullet in any colour to container glass
factories all over Europe. 

Alternative Uses

Recresco lead the field when it comes to investigating and developing uses for glass other than just being made into more bottles. Not all glass is
suitable for the bottle manufacturers. For example, glass that has been contaminated to a high degree, or by-products of the recycling process.
Recresco have invested heavily in highly specialised equipment to further process this material into useful products such as water filtration media and
an environmentally friendly alternative to copper derived shot blast material.

Company Profile of Recresco Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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